

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

1. Հ. Պետրոսյան. Հետապնդման խաղեր P խաղացողի տեղեկության ուշացումով . . .	93
Ա. Մ. Լուկացիի. Հստ Մ. Մ. Զրբաշյանի ռադիոնալ ֆունկցիաների համակարգի շարքերի վերլուծման մասին	102
Ֆ. Ի. Գեչե, Ա. Ի. Կուրեյ. Մասնական ածանցյալներով անվերջ կարգի գծային դիֆերենցիալ հավասարումների ամբողջ լուծումների մասին	123
Յու. Ֆ. Կոռոբեյնիկ, Օ. Վ. Եփանով. Ածանցյալների գնահատականներ ամբողջ ֆունկցիաների կշռային տարածություններում	142
Ի. Մ. Միխեև. Ֆուրյեի եռանկյունաչափական շարքերի՝ $+\infty$ -ին զուգամիտելու մասին . . .	157
Վ. Հ. Մարտիրոսյան. Հստ Մյունցի սխտեմի ամբողջ գործակիցներ ունեցող բազմանդամներով հավասարաչափ մոտարկման մասին	167

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Л. А. Петросян. Игры преследования с задержкой информации у игрока Р	93
А. М. Лукацкий. О разложении в ряды по системе радиональных функций М. М. Дзрбашяна	102
Ф. И. Гече, А. И. Курей. О целых решениях линейных дифференциальных уравнений бесконечного порядка в частных производных	123
Ю. Ф. Коробейник, О. В. Епифанов. Оценки производных в весовых пространствах целых функций	142
И. М. Михеев. О сходимости к $+\infty$ тригонометрических рядов Фурье	157
В. А. Мартиросян. О равномерном приближении многочленами по системе Мюнца с целыми коэффициентами	167

C O N T E N T S

L. A. Petrosian. Pursuit games with an information lag	93
A. M. Lukackil. On the expansion in series by M. M. Džrbašians system of rational functions	102
F. J. Geče, A. I. Kurej. On entire solutions of linear partial differential equations of infinite order	123
Ju. F. Korobetnik, O. V. Epifanov. Estimation of derivatives in weighted spaces of integral functions	142
I. M. Mihejev. On convergence to $+\infty$ of trigonometrical Fourier series	157
V. H. Martirosian. About uniform approximations by the polinomes on the system of Müntz with the integral coefficients	167